

8 Days 天 6 Nights 晚



TOUR CODE : MU 8NKG



Shanghai . Hangzhou . Suzhou
Nanjing . Wuxi . Wuzhen . Quanzhou
泉州 . 南京 . 无锡 . 苏州 . 杭州 . 乌镇 . 上海

- * 登上东方明珠塔, 含悬空层; 在东方明珠塔享用自助大餐
- * 乘磁悬浮列车; 漫步水乡乌镇
- * 畅游灵山梵宫大佛; 观瞻九龙灌浴和接饮八功德水
- * 船游杭州京杭大运河 (入世界文化遗产名录)

Day 01	Kuala Lumpur ~ Quanzhou ~ Nanjing	(L / D)	第一天	吉隆坡 ~ 泉州 ~ 南京	(午 / 晚餐)
Day 02	Nanjing ~ Wuxi	(B / L / D)	第二天	南京 ~ 无锡	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Wuxi ~ Suzhou	(B / L / D)	第三天	无锡 ~ 苏州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Suzhou ~ Hangzhou	(B / L / D)	第四天	苏州 ~ 杭州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Hangzhou	(B / L / D)	第五天	杭州	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	Hangzhou ~ Wuzhen ~ Shanghai	(B / L / D)	第六天	杭州 ~ 乌镇 ~ 上海	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Shanghai ~ Kuala Lumpur	(B / L / -)	第七天	上海 ~ 吉隆坡	(早 / 午餐 / -)

Place of Visit 景点

Shanghai 上海 : Shanghai Bund 外滩, ChengHuangMiao 城隍庙, experience Maglev Train 乘坐磁悬浮列车, coach pass by People Square 车游人民广场, Oriental Pearl Tower + Shanghai Municipal History Museum 登东方明珠塔 (含悬空层) + 上海城市历史发展陈列馆 (仿真蜡像馆), Binjiang Park 滨江公园, PiXiu Gallery 貔貅展览馆, LeJia Traditional Health Shop 乐家老铺养生堂 View Urban Planing Exhibition Centre 外观城市规划馆

Hangzhou 杭州 : Boat ride in West Lake 船游西湖, West Lake Museum 西湖博物馆, Dragon Well Tea Farm 龙井茶园, view LeiFeng Pagoda at Long Bridge Garden 长桥公园观雷峰塔, Boat ride in Hangzhou Canal 船游杭州运河, Yunhe Square 运河广场, Art Chengqiao 供宸桥

Wuzhen 乌镇 : ramble in Wuzhen (An Ancient Town On Water) 漫步水乡乌镇.

Suzhou 苏州 : Lion Forest Garden 狮子林, HanShan Temple 寒山寺, Silk Factory 丝绸工厂, JinJi Lake Scenic Area 金鸡湖风景区, Yuanrong Times Square LED Screen 圆融时代广场天幕, view Suzhou Science & Culture Art Centre - "Suzhou Bird Nest" 外观苏州科技文化艺术中心 - "苏州鸟巢". Yi Oulai Square 奕欧莱广场

Nanjing 南京 : Dr Sun Yat-Sen Mausoleum 中山陵 (include buggy 含电瓶车), Yangtze River Bridge 长江大桥, Dongshuiguan 东水关, Jed Gallery 古典玉器, Thai quasi-river 外秦淮河

Wuxi 无锡 : Three Kingdoms City Scene Base 三国城 (include buggy 含电瓶车), Li Lake 蠡湖景区, Zisha Teapot Museum 紫砂壶博物馆, Pearl Gallery 珍珠展览馆, LingShan Giant Budhha 灵山大佛 (include buggy 含电瓶车) < Fangong 梵宫, "JiuLongGuanYu" 观瞻九龙灌浴, 接饮八功德水 > .

Hotel 酒店

Shanghai 上海 : Shanghai Friend Hotel / SML, 法莱德大酒店 / 同级

Hangzhou 杭州 : De Pearl Business Hotel / SML 德珠商务酒店 / 同级

Suzhou 苏州 : Jingcheng Hotel / SML 金澄酒店 / 同级

Nanjing 南京 : Hotel One Nanjing / SML 尚禾吉山酒店 / 同级

Wuxi 无锡 : Wisdom Hotel / SML, 感知时代商务酒店 / 同级

Special Flavor 风味

Buffet in Oriental Pearl Tower 在东方明珠塔享用自助餐, Shanghai Xiaolongbao 上海小笼包, Nanjing Salted Duck 南京六朝扒蹄 + 盐水鸭, Xishi Banquet + Wuxi Pork Ribs 西施宴 + 无锡排骨, Shanghai Benbang Flavor 上海本帮菜, Ribs Flavor 排骨风味, Gusu Flavor 姑苏风味, Shui Xiang 水乡风味, Chicken flavor 肉鸡风味, Hangzhou Flavor 杭州风味

Optional Tour 自费项目

RMB 300/person 人民币 300/人 :
Cruise ride in Huangpu River 船游黄浦江, Nanjing Road 南京路, Hangzhou Hefang Street 杭州河坊街, Lakeside Top Brand Street 湖滨名品街, Lixing Square 利星广场, Viewing Fish at Flower Pond 花港观鱼, Suzhou Guanqian Street 苏州观前街, Nanjing Confusion Temple Shopping Area 南京夫子庙, Wuxi Wanda Plaza 无锡万达广场


Tour Fare 团费 :


Departure 出发日期 :


- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide. 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游.
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping. 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费.


泉州. 南京. 无锡. 苏州. 杭州. 乌镇. 上海


第一天 吉隆坡 ~ 泉州 ~ 南京 (午/晚餐) 住: 尚禾吉山酒店/同级
 请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后。抵达后, 前往**中山陵**(含电瓶车), 是中华民国国父、中国民主革命的先行者孙中山的陵墓。中山陵坐北朝南, 其中祭堂为仿宫殿式的建筑, 建有三道拱门, 门楣上刻有“民族、民权、民生”横额。祭堂内放置孙中山先生大理石坐像, 壁上刻有孙中山先生手书《建国大纲》全文。接着, 参观全长六千多米的**长江大桥**, 是长江上第一座完全由中国设计、建造及采用国产材料的双层式铁路、公路两用桥, 因而在中国桥梁史上具有重要意义。


第二天  南京 ~ 无锡 (早/午/晚餐) 住: 感知时代商务酒店/同级
 早餐后, 前往坐落在南京内秦淮风光带的**东水关**和**外秦淮河**。东水关有 1000 多年的历史, 曾经是古秦淮重要的交通枢纽, 是秦淮河流入南京城的入口, 也是南京古城墙唯一的船闸入口。继续参观**古典玉器**。午餐后驱车前往有鱼米之乡、小上海之美称的无锡 [车程约 3 小时]。随后前往**灵山大佛风景区**(含电瓶车)。灵山大佛位于无锡太湖国家旅游度假区, 占地面积约 30 公顷。大佛南面太湖, 背倚灵山, 左挽青龙(山), 右牵白虎(山), 地灵形胜, 风水佳绝, 为难得之佛国宝地。在景区内, 你将有机会欣赏到**九龙灌浴表演**、**饮用八功德水**、**摸佛手**、**求福寿**。继续参观“东方罗浮宫”**梵宫**。梵宫里最特别的是让人叹为观止天象图; 由琉璃、黄金、翡翠、猫眼等珍贵珠宝融合而成的佛教传世之作 - 华藏世界, 及 28 层莲花瓣灯环抱组成的穹顶圣坛。之后前往**蠡湖风景区**拍照留念。

第三天  无锡 ~ 苏州 (早/午/晚餐) 住: 金澄酒店/同级
 早餐后, 驱车前往建于太湖边的无锡影视基地 - **三国城**(含电瓶车)。无锡三国城是中央电视台为拍摄八十四集电视连续剧《三国演义》而兴建的大型影视文化景区。之后前往参观**珍珠展览馆**和**紫砂壶博物馆**。游览苏州四大名园之一**狮子林**, 也是吴中名园之冠, 现园分东、中、西、北四部分, 东部以庭园建筑取胜, 中部是山水写意图, 西部林木幽深有山林野趣, 北部竹篱小屋呈田园风貌, 层次丰富的庭园展现江南园林建筑的艺术特点。之后游览**金鸡湖景区**; 传说有金鸡落于湖中船上而得名。外观被称为“苏州鸟巢”的**苏州科技文化艺术中心**。因与北京鸟巢是同样的设计师, 所以被誉为北京鸟巢的“孪生兄弟”, 该中心集剧院、影院、演艺餐厅、商业中心等多功能于一身, 是苏州市规模最大的综合性文化场馆。接着游览**圆融时代广场**, 参观拥有 500 米长, 32 米宽, 目前世界上最大的**天幕**。

第四天  苏州 ~ 杭州 (早/午/晚餐) 住: 德珠商务酒店/同级
 早餐后, “月落乌啼霜满天, 江枫渔火对愁眠, 姑苏城外寒山寺, 夜半钟声到客船”中, 充满诗意的**寒山寺**。寒山寺始建于梁天监年间, 初名为妙利普明塔院。相传于唐贞观年间曾寒山及拾得二位高僧在住持。随后前往参观**丝绸工厂**, 在那里有机会可以欣赏丝绸时装表演。接着游览**奕欧莱广场**。继续前往杭州享用晚餐。晚餐后, 送往酒店休息。

第五天  杭州 (早/午/晚餐) 住: 德珠商务酒店/同级
 早餐后, 参观后乘车前往**梅家坞龙井茶园**品尝中国大陆的国宾茶。龙井茶是杭州的名产, 也是中国大陆最好的茶用来赠送给各国来访的贵宾, 在此将有专人为您介绍龙井茶的制造过程。前往码头**乘搭游船, 观西湖**十景: 苏堤春晓、平湖秋月、花港观鱼、柳浪闻莺、双峰插云、三潭映月、雷峰夕照、南屏晚钟、曲院风荷、断桥残雪。随后前往杭州迄今为止建设的唯一一座被称为“西湖窗口”的博物馆 - **西湖博物馆**, 介绍了西湖的山水、人文、浚治、以及西湖的人文历史影响等。之后前往**杭州京杭大运河(含船游)** - 2014 年 6 月 22 日, 第 38 届世界遗产大会宣布, 中国大运河项目成功入选世界文化遗产名录, 成为中国第 46 个世界遗产项目, 再续游**运河广场**和**拱宸桥**。接着在**长桥公园**漫步。长桥是西湖三大情人桥之一, 据说梁祝十八相送到此饯别, 在桥上来来回回走了十八里路, 祝英台以物喻情打了十八个比喻, 所谓“路长桥不长”。一边听着梁山伯和祝英台的美丽爱情故事, 一边可以**远眺雷峰塔**, 聆听白娘子和许仙的动人传说。

第六天  杭州 ~ 乌镇 ~ 上海 (早/午/晚餐) 住: 法莱德大酒店/同级
 早上驱车前往有 1300 年建镇史的江南古镇 - **乌镇** [车程约 2 小时]。在一如古诗中小桥、流水、人家安详景象里, 耳听村妇摇橹柔亮吟唱, 身游惬意古厝巷弄, 跨双桥遥想故乡的回憶。之后送往上海。抵达后, 游览**城隍庙**商业区。城隍庙为一群仿明清建筑风格的建筑, 是具有民族传统的现代化大型旅游购物中心; 各种小吃餐厅, 以小笼包、梨膏糖、五香豆等食品最为出名。接着游览被誉为“万国建筑博览群”的**外滩**。接着**车游上海人民广场**。位于上海市中心的人民广场是上海最大的公共广场, 集中了上海市政府大厦、上海博物馆、上海大剧院等标志性建筑。接着**外观城市规则观**。晚餐后, 前往酒店休息。

第七天  上海 ~ 吉隆坡 (早/午餐/-)
 早餐后, 前往**貔貅展览馆**和**乐家老铺养生堂**。继续游览**滨江公园**。之后**登上东方明珠塔**。此塔高 468 米, 是位居亚洲第一、世界第三的高塔。举目远眺, 全外滩的美景尽收眼底。此外, 还可在**悬空层**体验高空漫步的美妙意境, 看黄埔江水在脚下流淌, 浦东陆家嘴的全貌! 位于东方明珠塔内的**上海城市历史发展陈列馆**反映上海城市发展进程, 调集文物和其它展品千余件, 是集历史、文化、鉴赏、娱乐于一体, 具有创新理念的陈列。搭乘最高运行速度可达每小时 431 公里的磁悬浮列车到浦东国际机场, 搭机返回温馨的家。

8D6N Quanzhou . Nanjing .Wuxi .Suzhou . Hangzhou . Wuzhen

DAY 1 KUALA LUMPUR ~ QUANZHOU ~ NANJING (L / D) Hotel: Hotel one Nanjing/SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your midnight flight to Nanjing airport. Upon arrival, visit to the tomb of the great forerunner of democratic revolution of China, Dr Sun Yat-sen Mausoleum (include buggy). There is a granite reposing statue of Dr. Sun in the Sacrifice Hall. The statue is vivid and looks alive; Dr Sun was dressed in a long robe and a mandarin jacket and sat there quietly. On the granite wall carved with his posthumous work - The article of The Fundamentals of National Reconstruction After that visit to Yangtze River Bridge, is the first bridge to be built across the Yangtze River in Nanjing. It was completed in 1968 and is the first double-decker, double-track highway and railway bridge designed and constructed by the Chinese without outside engineering assistance.

DAY 2 NANJING ~ WUXI (B / L / D) Hotel : Wisdom Hotel / SML

After breakfast, Continue visit to Dongshuiguan and Thai quasi - river which located beside Qinhuai River. The river flows from Dongshuiguan to Xishuiguan, with a length of 5 km, is the important water transport site in the past time. Then visit to Jed Gallery. Transfer to Wuxi [about 3 hours] and visit to Lingshan Giant Buddha (include buggy). With Lingshan at its backdrop, the statue rises 88 meters to become the highest bronze Sakyamuni standing Buddha outdoor. It was built in the end of 1996 and is one of the largest Buddha statues in China. Enjoy a special fountain show call “JiuLongGuanYu” inside the scenic area. Continue visit to View Fangong Palace. This palace is built for Second World Buddhist Forum and is full of artwork and treasure. Transfer to Li Lake for photo stop.

DAY 3 WUXI ~ SUZHOU (B/L/D) Hotel : Jingcheng Hotel / SML

After breakfast, visit to Three Kingdoms City Outdoor Scene Base (include buggy). This scene base is build for the screen shoot for the very famous TV series call “The Legend of 3 Kingdoms” by CCTV. Then, visit to the Pearl Gallery and Zisha Teapot Museum. After that , transfer to Suzhou [about 2 hours]. Visit to Lion Forest Garden, this garden also called the Kingdom of Rockeries, in noted for its labyrinthine man-made limestone mountains with winding pathways and caverns as well as pavilions, terraces and tower. Continue visit to Jinji Lake and view the “Bird Nest of Suzhou” - Suzhou Science & Culture Art Centre (SSCAC), it is known as twin brother of “Bird Nest” in Beijing because is same designer who design the building. Then, go to Yuanrong Times Square. You will see the largest **LED Screen** in the world at there. This screen is 500M long and 32M wide

DAY 4 SUZHOU ~ HANGZHOU (B/L/D) Hotel : De Pearl Business Hotel / SML

After breakfast, visit to Hanshan Temple. Look up the Hanshan Temple, where the Tang dynasty poet Zhang-Ji also eternalized this temple with his famous poem-“Away from the town of Suzhou stands Hanshan Temple, the chime of its midnight bell reaches as far as my boat”. Spend time at Silk Factory and be spellbound by a glamorous fashion show. After that visit the Yi Oulai Square. Next transfer to Hangzhou. After dinner, proceed to hotel.

DAY 5 HANGZHOU (B/L/D) Hotel : De Pearl Business Hotel / SML

After breakfast, visit to Dragon Well Tea Farm. The Dragon Well Tea with a history over 1200 years and is the top of the Ten Renowned Teas in China. Continue you can take a boat ride in West Lake, and view ten scenes of the West Lake like Spring Dawn at Su Causeway, Lingering Snow on the Broken Bridge and etc. After the boat ride, continue journey to visit the West Lake Museum. This museum is present all the information and culture of Hangzhou and West Lake. Continue visit at to Hangzhou Canal (Boat ride)- June 22, 2014, the 38th session of the World Heritage Committee announced that China Grand Canal project was selected as the World Heritage List, becoming China's first 46 World Heritage Project, continue to Yunhe Square and Art Chengqiao. After Visit to Long Bridge Garden . The Long Bridge is one of the lover bridge in Hangzhou, according to the folk story, Liang Shanbo and Zhu Yingtai was send each other back for 18 times at this bridge. You also can view Leifeng Pagoda inside the garden. The Orioles Singing in the Willows formerly is a royal garden called Jujin Garden - a garden with concentration of scenic spots.

DAY 6 HANGZHOU ~ WUZHEN ~ SHANGHAI (B/L/D) Hotel :Shanghai Friend Hotel / SML

In the morning, transfer to a waterside town which have a history over 1300 years – Wuzhen [about 2 hours]. Wuzhen is typical of the waterside towns to the south of the Yangtze River with the beautiful houses, bridges, streets and lanes on water. Then, transfer to Shanghai to visit ChengHuangMiao Shopping District, is a large number of rebuilt Ming and Qing dynasty-style buildings. It is known as “Kingdom of Shanghai Arts & Crafts and small Articles”, is a good site for specialty Chinese goods ranging from antiques, jewelry to silk threads and so on. After that, visit The Bund, which is famous for building with various architectural styles. After that View People Square by coach. This square is the largest public square in Shanghai, it has become the political and culture center of the city. Many symbolic buildings around such as Shanghai Government Building, Shanghai Museum and Shanghai Theater complete this major tourist attraction. Then visit view the Urban Planing Exhibition Centre. After dinner , proceed to hotel.

DAY 7 SHANGHAI ~ KUALA LUMPUR (B / L)

After breakfast, visit PiXiu Gallery and LeJia Traditional Health Shop. Continue journey to Binjiang Park. After that visit Oriental Pearl TV Tower. This tower has a height of 468 meters, is the tallest in Asia and third tallest in the world. You can experience the Hanging Corridor inside the tower too! The Shanghai Municipal History Museum is a wonderful introduction to the city's interesting history. Multitudes of dioramas and models of Shanghai's historical streets give the visitor an eye into what life was like before private cars and skyscrapers ruled Shanghai. experience Maglev Train to Pudong International Airport. This line is 30 kilometers long and only take 7½ minutes to station; maximum speed can reach 431KM/H. Back sweet home.